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CU58PRO is a multi-pattern USB microphone, combining 3 capsules and 4 different pattern settings. Discrete 
components carefully selected and optimized for maximum performance. We adopts high quality A/D converter 
with 24bit/96KHZ sampling rate for superb audio. It comes with multi-function knobs and independent volume 
adjustable knobs. It displays input and output level in its base stand which let you know in/out level condition. Its 
angle adjustable function makes mic and stand in an ideal picking position. 

CU58PRO

MIC GAIN

PATTERN

1、Press the button, making the recording mic in mute position.
2、MIC GAIN: quickly adjust your microphone’s sensitivity to your preferred state.
3、PATTERN: switch between 4 different recording patterns with a quick turn of this knob (cardioids, omni,
      figure-8 and stereo).
4、Standard 3.5mm headphone connector.
5、MONITOR: main monitor output level control, adjusts headphone volume.
6、MIX: it is used to “mix” between mic signal and the sound from your audio recording software on your 
      computer/device. By turning the knob counter-clockwise, you will hear more of the mic signal and less of
      the signal coming from the computer/device software. It you turn the knob clockwise, you will hear more 
      of the computer/device signal and less of the mic signal.(We recommend always with the knob in the center
      position. This will ensure that you are hearing an equal balance of both the mic signal and the computer/device 
      signal, enabling you to achieve an ideal balance between the signals.)
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7、AUX IN: 3.5m stereo mini jack, connects to ipod, smart phone such similar devices.
8、INST GAIN: adjusts inst volume.
9、AUX LEVEL: adjusts aux in volume.
10、Input level indicator, avoids sound distortion.
11、Output level indicator, avoids sound distortion.    
12、USB: USB YTPE C connector, connects to PC such similar devices.
13、INST: instrument connector, connects to guitar such similar devices.

Loosen the safety knob,switching the mic into ideal
picking up position,then lock the safety knob.
(Adjustable angle from is about 0°-45°)
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CU58PRO

2.To select the Alctron CU58PRO-USB
as your audio input,first,open your System
Preferences.

4.Click the Input tab and select the
Alctron CU58PRO-USB as the device
for sound input.

CU58PRO

5



CU58PRO

Capsule: 
Polar pattern: 
Frequency response: 
Sensitivity: 
Dynamic range: 
Max SPL: 
Sampling rate: 
Output connection: 

3*16mm electrets capsule
cardiod, omni, figure-8 and stereo
20hz-20khz
 -38dB±3dB
96dB
110dB
24bits/96khz
USB TYPE C

* 
* 
* 
* 
* 
* 
* 
* 
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CU58PRO是一款拥有三个音头四种指向性的多指向性USB麦克风。精心挑选的电路元器件能更好
地优化音头的表现力。采用24bit/96KHZ高速采样率处理芯片，回归清晰自然音质。此话筒设有功
能性旋钮和独立的音量调节电位器，底座上带有输入输出音量大小的显示屏能够更好地方便您了解
话筒的运行。 话筒和支架的角度可调能够使话筒位于理想的拾音位置。

1、按下这个按键能够使麦克风处于静音的状态。
2、MIC GAIN：快速的调节您的麦克风的灵敏度使它处于适合的状态。
3、PATTERN：转动这个旋钮能快速的变化指向性（4种指向性：心型，圆型，八字型，立体声）。
4、标准3.5mm耳机插孔。
5、调节耳机输出音量。
6、用于调整话筒的信号，以及电脑/设备上的音频录制软件播放的声音直接的比例。逆时针旋转旋
      钮，话筒信号会变大，电脑/设备上的信号会变小。顺时针旋转旋钮，电脑/设备上的信号会变大，
      话筒信号会变小。（您可以从旋钮中心位置开始调整，真确保您听到的麦克风信号和电脑/设备信
      号两者的均衡效果，使您能够实现信号之间的平衡。）
7、AUX IN：3.5mm立体声辅助输入接口，连接手机或IPAD此类相似产品。
8、INST GAIN：调节乐器音量大小。
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9、AUX LEVEL：调节辅助输入信号的音量大小。
10、输入电平大小指示灯。
11、输出电平大小指示灯。
12、USB：USB YTPE C接口，连接电脑此类设备。
13、INST：乐器接口，连接吉他此类类似的乐器。

锁紧螺母

拧松锁紧螺母，将麦克风位于理想的拾音位置，
将锁紧螺母拧紧即可（可调节度约为0°-45°）
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2.选择“Alctron CU58PRO”,作为
音频输入，打开“System Preferences”。
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音头：
指向性：
频响：
灵敏度：
动圈范围：
最大声压级：
采样率：
输出接口：

3*16mm驻极体音头
心型，圆型，八字型和立体声
20hz-20khz
-38dB±3dB
96dB
110dB
24bits/96khz
YTPE C USB接口

*
* 
* 
* 
* 
* 
* 
*   

CU58PRO

Alctron CU58PRO


